
GENERALFORSAMLING 
Herre Section – Skanderborg golfklub 

afholdte ordinær generalforsamling 
Torsdag den 28. september 2023 kl. 20,00 i Skanderborg Golfklub, Hylke Møllevej 2. 
 

Dagsorden for den ordinære generalforsamling ifølge vedtægterne: 
1. Valg af dirigent 
2. Beretning om den forløbne sæson 
3. Regnskab for det foregående år samt foreløbigt regnskab for 

det igangværende år.  
4. Budget for det kommende år - herunder fastsættelse af kontingent 
5. Indkomne forslag 
6. Valg af bestyrelse og revisor 
7. Eventuelt 
 
Referat af generalforsamlingen 
 
1. Valg af dirigent 
John Kjærgaard blev valgt. John takkede for valget, og konstaterede at generalforsamlingen var 
lovlig indvarslet. Herefter gav han ordet til formanden. 
 
2. Formandens beretning ved Carsten Pedersen. 
Carsten gennemgik aktiviteter og begivenheder i den forløbne sæson. 
Bymatchen mod Odder, der vandt vi samlet set over 2 runder, der er indstiftet en vandrepokal, som vi 
har stående, til der kommer en ny match i 2024.  Bamsematchen mod damerne vandt vi, og bamsen er 
nu igen i blåt tøj. Damerne valgte at lave scoresystemet om, uden at vi havde mulighed for 
indvendinger, dog vandt vi igen i år ret sikkert.   
Vedrørende teeslag fra hul 8, så har der været en forskellig tilgang til dette, mest p.g.a den megen 
ventetid der var i 2022. 
Carsten repeterede de “nye” præmieregler, og synes det fungerer fint, hvor der nu er præmier til hver 
5. deltager, mod tidligere hver 6. deltager. Carsten redegjorde for vores 3mands holdturnering, hvor 
der bør findes en bedre måde at lave holdene på, så der ikke er så mange hold, hvor der kun er en 
meget aktiv spiller. 
Nyt i 2023 var også den lille bog, på alle par 3 hullerne, inden for en flaglængde og Best of the rest, som 
har været en rigtig god tilføjelse, og vi er kommet af med flere præmier til vin, som planlagt.    
Herreturen i år gik til Hjærbæk Golfklub, der var 10 med på turen. Bestyrelsen arrangerer igen en 
herretur. Hvor turen går hen er endnu ikke fastlagt, der arbejdes med flere forskellige klubber. Erik vil 
redegøre nærmere for herreturen. 
Bestyrelsen nåede desværre ikke ud at spille en rekognosceringsrunde i 2023. Der bør aftales en dag 
på årets første bestyrelsesmøde. Der er afsat midler til det i det fremlagte budget, men der er tale 
om et mindre beløb. 
Beretningen blev godkendt. 
 
3. Regnskab for 2022 og foreløbigt regnskab for 2023.   
Endeligt regnskab pr. 31/12 2022 og foreløbigt regnskab pr. 29/9 2023 blev uddelt. 
Regnskabet er underskrevet af revisor og kasserer. 
Kasserer Claus Hørlykke var desværre fraværende, så Carsten gennemgik regnskabet. 
Vi har i år haft en medlemsfremgang, fra 83 medlemmer i 2022 til 94 medlemmer i 2023.  Vi har i år 
haft kontingentindtægter på 45.250 kr. og sponsorindtægter på hullerne på i alt 6.000 kr. Udgiften 
til de løbende præmier er steget fra 36.190 kr. til 49.775 kr., og skyldes at vi sidste år vedtog at 
bruge flere penge på de løbende præmier, ved at give præmier til hver 5. deltager, mod tidligere 
hver 6.  deltager. Da der er kommet flere spillere i rækkerne, udløser det flere præmier. Endvidere 



er der kommet flere præmier på par 3 hullerne, da vi nu har præmier til alle indenfor en flaglængde, 
og præmie til Best of the rest. 
Dette er i overensstemmelse med beslutningen om at bruge lidt af kapitalen på flere præmier. 
Det foreløbige regnskab pr. 28/9 2023 viser et resultat på 19 kr. Præmieudgifter for oktober, samt for 
afslutningen, på gennemgående og holdturnering er her kun skønnede udgifter, og disse udgifter er 
blevet lidt større i det endelige regnskab. 
Det endelige regnskab pr. 31/12 2023 viser et underskud på 5.700 kr. og en egenkapital pr. 
31/12 2023 på 28.949 kr. 
Det endelige regnskab pr. 31/12 2022 viser et overskud på 2.029 kr. og en egenkapital pr. 31/12 
2022 på 34.649 kr. 
Det foreløbige regnskab pr. 28/9 2023 blev godkendt, ligesom det endelige regnskab pr. 31/12 2022 blev 
godkendt. 
 
4. Budgetforslag / fastsættelse af kontingent 
Bestyrelsen foreslår et uændret kontingent på 500 kr. 
Budgetforslag for 2023/2024 blev gennemgået. 
Vi vil forsætte med at der er præmier til hver 5. deltager.   
Ligeledes vil vi forsætte med de ekstra Par 3 præmier. (både præmier indenfor en flaglænge, og Best of the 
rest). 
Budgettet blev godkendt, og kontingentet fastsat uændret til 500 kr. 
 
5. Indkomne forslag, 
Der var ingen indkomne forslag 
 
6. Valg af bestyrelse og revisorer 
Der var ingen bestyrelsesmedlemmer som ikke ønskede genvalg. 
Bestyrelsen består nu af:   

• Carsten Pedersen (formand)   
• Claus Hørlykke (kasserer) 
• Tage Kvist Andersen 
• Erik Reinholdt 
• Erik Højbjerg 
  

Valg af revisorer 
På valg var revisor Gunnar Sørensen. Gunnar var villig til genvalg. 
Gunnar Sørensen blev valgt til revisor. 
 
7. Eventuelt. 
Tom Holst, kom med et forslag om at skulle spilles flere gunstarter kl. 16, 
Forslaget blev drøftet af generalforsamlingen, der var ikke overvældende tilslutning til forslaget, mange 
af dem der spiller om formiddagen, ønsker ikke flere gunstarter. Bestyrelsen vil forsøge at arbejde på at 
øge antallet af gunstarter, så det giver mening i Matchplanen. 
Erik redegjorde nærmere for herreturen.   
Vi arbejder med flere muligheder til en herretur i 2024. 
 
 
Herefter var generalforsamlingen slut. 
 
 
Referatet godkendt af bestyrelsen 
 
 



 
Bestyrelsen består efter generalforsamlingen af:   
• Carsten Pedersen (formand)   
• Claus Hørlykke (kasserer)   
• Tage Kvist Andersen (bestyrelsesmedlem og sponsoransvarlig)   
• Erik Reinholdt (bestyrelsesmedlem, og herreturen) 
• Erik Højbjerg (bestyrelsesmedlem, og hjemmesiden) 
 


